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Z á p i s 
 

z 9. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 24.11.2021 od 8:30 hodin 

v budově Regiocentra Nový pivovar, zasedací místnost P1.906 Albrechta z Valdštejna 

 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Omluveni:     p. P. Koleta, p. P. Sadovský 

 

    

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu. 

4. Informace o přípravě a realizace liniových silničních staveb v působnosti ŘSD ČR. 

5. Informace o řešení problematiky nadměrných odpočtů DPH a závazků vůči společníkům 

souvisejících s projektem „Modernizace odbavovacího systému integrované dopravy 

Královéhradeckého a Pardubického kraje“. 

6. Termíny jednání Výboru pro dopravu pro rok 2022. 

7. Různé. 

8. Závěr. 

 

K bodu 1. 

Zahájení. 

 
9. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájil v 8:30 hodin Ing. 

Ladislav Brykner, předseda Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. Uvítal 

všechny přítomné včetně hostů. Poté: 

• konstatoval, že je přítomno 13 členů výboru – 9. zasedání je usnášeníschopné  

 

K bodu 2. 

Schválení programu. 

 

Ing. Brykner předložil návrh na schválení programu 9. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje. 

 

 

 1. hlasování: 

         Pro  13 

         Proti  0         

         Zdržel se     0  

  

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ VD/9/39/2021 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. s ch v a l u j e 

program 9. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. 
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K bodu 3. 

Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu. 

      

Ing. Brykner předložil návrh na: 

• schválení přizvaných hostů na 9. jednání Výboru – Ing. T. Jurček (vedoucí odboru dopravy a 

silničního hospodářství KÚ KHK), P. Moravec (jednatel Oredo s.r.o.), Ing. Doubek (ŘSD ČR, 

správa Hradec Králové) 

• jmenování zapisovatele zápisu – Ing. Alena Šandová 

• volbu ověřovatele zápisu – p. Milan Brandejs 

 

schválení přizvaných hostů, jmenování zapisovatele, volba ověřovatele zápisu 

 

2. hlasování: 

         Pro 13 

         Proti   0 

         Zdržel se     0 

 

Návrh byl přijat. 

 

 
USNESENÍ VD/9/40/2021 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. s ch v a l u j e 

přítomnost hostů: Ing. Jurček, p. Moravec, Ing. Doubek 

 

II. j m e n u j e 

Ing. Alenu Šandovou, zapisovatelkou zápisu 

 

III. v o l í 

pana Milana Brandejse , ověřovatele zápisu 

 

 

K bodu 4. 

Informace o přípravě a realizaci liniových silničních staveb v působnosti ŘSD ČR. 

 

Ing. Doubek informoval o stavu investorské přípravy v Královéhradeckém kraji, která je v působnosti 

ŘSD 

Představil jednotlivé úseky výstavby včetně předpokládaného data zahájení a dokončení stavby, 

celkem jich je 24 a jejich celkové stavební náklady činní cca 61,924 mld. Kč. 

U D11 se jedná o úseky Jaroměř-Trutnov, Trutnov-státní hranice, SSÚD Střítež. U D35 se jedná o 

úseky Úlibice-obchvat, Úlibice-Hořice, Hořice-Sadová, Sadová-Plotiště, SSÚD Chomutice. Dále 

seznámil se stavbami I/16 Nová Paka-obchvat, I/11 Doudleby nad Orlicí-obchvat, I/33 Jaroměř-

obchvat, I/33 Náchod-obchvat, I/11 Hradec Králové-severní tangenta, I/11-I/37 Jižní spojka Hradec 

Králové.  

Dále zdůraznil, že na stránkách ŘSD jsou uvedeny všechny stavby, včetně technických popisů a 

uvedení jednotlivých fází přípravy.  

 

K tomuto bodu proběhla rozsáhlá diskuze.  

 

Ing. Uchytil upozornil na stavbu křižovatky Mileta, kdy se v prosinci uskuteční schůzka ohledně této 

křižovatky. A tohoto jednání by se mohl zúčastnit předseda DV a zástupci ŘSD.  

Zdůraznil, že v České republice chybí zákon o liniových stavbách, a proto je zde dlouhý proces 

vyvlastňování pozemků. 
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Dále se otázal na způsob výkupu pozemků pod dálnicemi.  

Ing. Doubek informoval, že cenu stanovuje nezávislý znalec a jsou to ceny obvyklé v daném čase a 

místě. Také zdůraznil, že dochází k dlouhým jednáním s vlastníky pozemků nejen o výkupy pozemků, 

ale i o nájemní smlouvy, věcná břemena, přeložky, atd.  

 

Ing. Uchytil se dále dotázal, na převod silnice I/11 na silnici II. třídy do majetku Královéhradeckého 

kraje. Zdůraznil dlouhou dobu majetkově právního vypořádání u této komunikace.  

Ing. Doubek sdělil, že se dokončuje majetkově právní vypořádání této silnice. Před jejím převedením 

musí být v odpovídajícím stavu povrch vozovky a mosty a musí být vykoupeny pozemky. 

 

Ing. Kocourek zdůraznil, že je nutné upravit dopravní značení u silnic, které budou souběžné s novou 

dálnicí, aby tyto silnice nevyužívala tranzitní nákladní doprava.  

Ing. Doubek předpokládá, že bude u těchto silnic zamezen tranzit nákladní dopravy. 

 

Na některém z dalších jednáních Výboru pro dopravu budou opět pozváni zástupci ŘSD a předem 

bude možné zaslat seznam staveb, o kterých členové DV budou chtít být více informováni. 

 

 

 

3. hlasování: 

         Pro  13       

         Proti  0  

         Zdržel se     0  

 
Návrh byl přijat. 

 

 
USNESENÍ VD/9/41/2021 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 

informace o přípravě a realizaci liniových silničních staveb v působnosti ŘSD ČR. 
 

 

K bodu 5. 

Informace o řešení problematiky nadměrných odpočtů DPH a závazků vůči společníkům 

souvisejících s projektem „Modernizace odbavovacího systému integrované dopravy 

Královéhradeckého a Pardubického kraje“. 

 

Pan Moravec seznámil se vznikem závazku společnosti OREDO s.r.o. vůči Královéhradeckému a 

Pardubickému kraji. Z projektů „Modernizace odbavovacího systému integrované dopravy 

Královéhradeckého a Pardubického kraje“ I. a II. fáze vzniklo DPH ve výši 21 mil. Kč. 

 

Smlouva o poskytnutí dotace s návratností z rozpočtu Královéhradeckého kraje na úhradu 

nezpůsobilých výdajů projektu řeší předfinancování nezpůsobilých výdajů (DPH) projektu: 

„Modernizace odbavovacího systému integrované dopravy Královéhradeckého a Pardubického kraje“.  

 

Smlouva o poskytnutí finančních prostředků na předfinancování a kofinancování projektu 

„Modernizace odbavovacího systému integrované dopravy Královéhradeckého a Pardubického kraje, 

II. fáze“ řeší předfinancování a kofinancování finančních prostředků na projekt „Modernizace 

odbavovacího systému integrované dopravy Královéhradeckého a Pardubického kraje, II. fáze“. 

 

Aktuální závazky společnosti OREDO s.r.o. vůči společníkům jsou ve výši 12,4 mil. Kč. Vůči 

Královéhradeckému kraji je to polovina, tedy 6,2 mil. Kč. 
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Oba navržené dodatky řeší prodloužení splatnosti závazků společnosti OREDO s.r.o do 31.12.2022. 

Obdobně je řešena situace se splatností závazků vůči Pardubickému kraji. 

Vedení společnosti OREDO s.r.o. spolu se společníky zvažovalo tři možné varianty řešení závazků 

vůči společníkům. První možností je splacení (buď Finanční úřad nebo z vlastních zdrojů postupně), 

druhou možností je kapitalizace pohledávek do základního kapitálu a třetí možností je kapitalizace 

pohledávek jako příplatek mimo základní kapitál. 

 

Rozhodnutí o konečném řešení bude po rozhodnutí Nejvyššího správního soudu. 

 

 

4. hlasování: 

         Pro  13       

         Proti  0  

         Zdržel se     0  
 
Návrh byl přijat. 

 

 
USNESENÍ VD/9/42/2021 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. b e r e  n a  v ě d o m í 

informace o řešení problematiky nadměrných odpočtů DPH a závazků vůči společníkům 

souvisejících s projektem „Modernizace odbavovacího systému integrované dopravy 

Královéhradeckého a Pardubického kraje“. 

 

II. d o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit návrh dodatku č. 8 ke smlouvě nazvané 

„Smlouva o poskytnutí finančních prostředků na předfinancování a kofinancování projektu 

„Modernizace odbavovacího systému integrované dopravy Královéhradeckého a 

Pardubického kraje, II. fáze“ a schválit návrh dodatku č. 12 ke smlouvě nazvané „Smlouva o 

poskytnutí dotace s návratností z rozpočtu Královéhradeckého kraje na úhradu nezpůsobilých 

výdajů projektu“. 

 

 

K bodu 6. 

Termíny jednání Výboru pro dopravu pro rok 2022. 

 

Předseda Výboru pro dopravu Ing. Brykner představil návrh termínů jednání Výboru pro dopravu pro 

rok 2022. Výbor pro dopravu se v příštím roce uskuteční dne 12.1., 23.2., 23.3., 20.4., 25.5., 22.6, 7.9., 

12.10., 9.11. 

 

 

 

5. hlasování: 

         Pro  13       

         Proti  0  

         Zdržel se     0  
 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ VD/9/43/2021 

Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 
I. b e r e  n a  v ě d o m í 

termíny zasedání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

II. s ch v a l u j e 

 termíny jednání Výboru pro dopravu dne 12.1., 23.2., 23.3., 20.4., 25.5., 22.6, 7.9., 12.10., 

9.11. v roce 2022. 

 

 

K bodu 7. 

Různé. 

Pan Prokop navrhl pozvat na některé z dalších jednání Výboru pro dopravu zástupce společnosti 

Správa železnic. 

 

 

K bodu 8. 

 

Závěr 

 

Ing. Brykner ve 10:30 hod. ukončil 9. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje a upozornil na konání příštího jednání, které se uskuteční 12.1.2022 od 8:30 hod.   

 

 

 

 

.........................................    ............................................ 

      předseda výboru      ověřovatel zápisu 

 

 

 

Zapsala: Šandová Alena 

 

 
 
 
 


